

Amazing 中国
CHINA 中国

8D6N
漫游绝美青岛
临沂 / 曲阜 / 泰安 / 潍坊
QINGDAO / LINYI / QUFU /
TAI'AN / WEIFANG

Tour Code: JCQR-3



China
中国

全程无购物站
NO SHOPPING STOP



May Fourth Square
五四广场



Zhanqiao Viewing Platform
栈桥观景台



Nishan Sacred Land
尼山圣境



Mount Tai
泰山

行程次序, 以当地旅社安排为准。

*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

*Pictures shown are for illustration purposes only



Bamboo Spring Village
竹泉村



Badaguan Taipingjiao Park
八大关太平角公园



Catholic Church
天主教堂

精简行程：

第一天 新加坡 ✈️ 青岛

第二天 青岛 🚗 (250KM) 临沂

(机上用餐/早/午/晚)

- ☑️ 竹泉村 (中国十大最美乡村)
- ☑️ 琅琊古城 [琅琊文化穿越之旅]
*王的荣耀 *沂州商贸馆
*悦容坊 *唐食集市

第三天 临沂 🚗 (180KM) 曲阜 🚗 (85KM)
泰安

(早/午/晚)

- ☑️ 琅琊园 (最美私家园林)
(周一闭园, 若无法参观, 更换王羲之故居)
- ☑️ 尼山圣境风景区 (含景交车)
- ☑️ 穿汉服身临其境+体验手读论语
- ☑️ 观赏天下归仁灯光秀

第四天 泰安 🚗 (170KM) 潍坊

(早/午/晚)

- ☑️ 泰山 (含往返缆车)
*天街 *南天门 *玉皇顶

第五天 潍坊 🚗 (140KM) 青岛

(早/午/晚)

- ☑️ 杨家埠民俗大观园
(观赏木板年画印制+风筝制作体验)
- ☑️ 即墨服装批发市场 [服装购物圣地]
- ☑️ 自由购物 [A区UUS韩国街及E区APM]

第六天 青岛

(早/午)

- ☑️ 青岛啤酒博物馆 (含品酒)
- ☑️ 八大关太平角公园
- ☑️ 漫步滨海木栈道 (品尝悠闲下午茶)
- ☑️ 奥林匹克帆船中心
- ☑️ 五四广场 (远观)
- ☑️ 青岛网红恣儿夜市小吃街

第七天 青岛

(早/午)

- ☑️ 小鱼山公园
- ☑️ 打卡大学路红墙
- ☑️ 青岛德国总督楼旧址博物馆
- ☑️ 天主教堂 (外观)
- ☑️ 栈桥观景台
- ☑️ 大鲍岛文化休闲街区 (广兴里)

第八天 青岛 ✈️ 新加坡

(早餐盒/机上用餐)

观光景点：

青岛

- ◆ 栈桥观景台 - 栈桥始建于清光绪十八年(1892年), 为总兵衙门章高元所施, 1893年工。全长200米, 宽10米, 石基灰面, 桥面两侧装有铁护栏, 是青岛最早的军事专用人工码头建筑。
- ◆ 青岛啤酒博物馆 - 中国唯一的啤酒博物馆, 设立在青岛啤酒百年前的老厂房、老设备之内, 以青岛啤酒的百年历程及工艺流程为主线, 浓缩了青岛啤酒工业及青岛啤酒的发展史。

临沂

- ◆ 竹泉村 - 古村庄泉依山出, 竹因泉生, 村民绕泉而居, 砌石为房, 竹林隐茅舍, 家家临清流, 田园瓜果香居者乐而寿, 是中国北方少见的桃花源式的古式村庄。村中的泉水四季恒温, 富含人体必需的十几种微量元素, 经鉴定符合国家饮用天然矿泉水标准, 村里人饮用此水多长寿。
- ◆ 琅琊古城 - 景区以满城琅琊风华, 筑起一座时空穿越之城, 重塑多重梦境的体验空间, 打造“琅琊秘境区”、“琅琊盛世区”、“沂州商贸区”、“沂蒙老街区”、“古典艺术区”、“沂州府衙区”、“水墨风雅区”——七大核心街区, 徐徐展开临沂三千年的历史画卷, 步入其中, 仿佛置身七重梦境。在这里, 可以看立体演艺、探琅琊古今、享互动乐趣、品山东美食、购在地文创, 琅琊不再是古老的文化, 而是身临其境的体验。

曲阜

- ◆ 尼山圣境 - 曲阜, 是孔子的故乡, 而尼山则是孔子的诞生地。孔子因为尼山而得名仲尼, 尼山因为孔子“集大成”而成为中国文化源头的重要标志之一。尼山这个地方因有孔子父亲生活过的鲁源村, 孔子母亲的家乡颜母庄, 孔子出生的夫子洞, 也就形成了中国文化特有的圣父、圣母、圣人的圣境格局, 尼山圣境就由此得名。

泰安

- ◆ 泰山 - 中国五岳之首, 古名岱山, 又称岱宗。据中国古代各朝代文献记载, 此山经常是皇帝设坛祭祀祈求和举行封禅大典之地。泰山山体雄伟壮观, 景色秀丽。多松柏, 更显其庄严; 又多溪泉, 故而不乏灵秀。

潍坊

- ◆ 杨家埠民俗大观园 - 杨家埠是潍坊风筝的发祥地, 素有“都中之都”之称, 为全国三大画市之一。杨家埠民间艺术大观园, 在原杨家埠明清古村址的基础上建设, 景区占地350亩, 设有遗产文化、古村文化、民间艺术古街、实景演绎四大民俗艺术展示区, 计36处景点。



✓ 7早餐/6午餐/4晚餐

风味餐：

- ★ 朝天锅
- ★ 泰山三美宴
- ★ 临沂炒鸡
- ★ 山东鱼水饺
- ★ 自助小火锅
- ★ 韩式料理
- ★ 琅琊宴



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 临沂智选假日酒店或同级 x1晚
- ✓ 泰安中心智选假日酒店或同级 x1晚
- ✓ 潍坊恒信拉昆塔温德姆酒店或同级 x1晚
- ✓ 青岛东方影都希尔顿逸林酒店或同级 x2晚
- ✓ 青岛胶州国际机场华美达酒店或同级 x1晚

推荐自费项目：琅琊古城国秀琅琊演出 + 青岛81层369M 云上海天城市观光厅 (含软饮) + 游艇出海+海上观光【RMB 500/人】

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Beer Museum
青岛啤酒博物馆



Olympic Sailing Centre
奥林匹克帆船中心



Yangjiabu Folk Art Grand View Garden
杨家埠民俗大观园

SCHEDULE

D1 SINGAPORE ✈️ QINGDAO

D2 QINGDAO (250KM) LINYI (MOB/B/L/D)

- ☑️ **Bamboo Spring Village**
(Top 10 Most Beautiful Villages in China)
- ☑️ **Langya Ancient City**
*King's Glory *Yizhou Commerce Museum
*Yuerong Workshop *Tang Food Market

D3 LINYI (180KM) QUFU (85KM) TAI'AN (B/L/D)

- ☑️ **Langya Garden** (The Most Beautiful Private Garden)
(Closed on Mondays; In case of closure, it will be replaced by The Former Residence of Wang Xizhi)
- ☑️ **Nishan Sacred Land Scenic Area**
(Include Buggy Car)
- ☑️ **Hanfu Wearing + Experience Read the Analects by Hand**
- ☑️ **Enjoy "World Returns to Benevolence" Light Show**

D4 TAI'AN (170KM) WEIFANG (B/L/D)

- ☑️ **Mount Tai** (Include Round-trip Cable Car)
*Tian Street *South Heaven Gate *Jade Emperor Peak

D5 WEIFANG (140KM) QINGDAO (B/L/D)

- ☑️ **Yangjiabu Folk Art Grand View Garden**
(Enjoy and View the New Year Woodblock Painting Productions + Experience Kite-Making)
- ☑️ **Jimo Clothing Wholesale Market**
(Popular Shopping Destination)
- ☑️ **Free & Easy Shopping**
[Area A: UUS Korean Street and Area E: APM]

D6 QINGDAO (B/L)

- ☑️ **Beer Museum** (Include Beer tasting)
- ☑️ **Badaguan Taipingjiao Park**
- ☑️ **Coastal Wooden Walkway** (Enjoy Tea Snack)
- ☑️ **Olympic Sailing Centre**
- ☑️ **May Fourth Square** (Distant View)
- ☑️ **Qingdao Popular Zi'er Street Food Night Market**

D7 QINGDAO (B/L)

- ☑️ **Xiaoyushan Hill Park**
- ☑️ **University Road Red Wall** (Popular Photostop)
- ☑️ **The Museum of the Former German Governor's House in Qingdao**
- ☑️ **Catholic Church** (Exterior View)
- ☑️ **Zhanqiao Observation Deck**
- ☑️ **Dabao Island Cultural and Leisure District** (Guangxingli)

D8 QINGDAO ✈️ SINGAPORE (Breakfast Box/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

QINGDAO

- ◆ **Zhanqiao Viewing Platform** - Zhanqiao was first built in the 18th year of the Guangxu reign (1892) by Zhang Gaoyuan, the General of the Qing Dynasty, and completed in 1893. It was the earliest military-dedicated artificial dock in Qingdao.
- ◆ **Beer Museum** - The first and only beer museum in China, set up in century-old factory. It built with European technology. The century-old Qingdao Beer has created its own history and culture.

LINYI

- ◆ **Bamboo Spring Village** - An ancient village where springs emerge from the mountains, and bamboo grows because of the springs. The villagers live around the springs in stone houses, with bamboo forests hiding their thatched cottages. It is a rare example of a traditional village in northern China. The spring water here is constant in temperature throughout the year, rich in essential trace elements for the human body, and meets the national standards for natural mineral water, contributing to the villagers' longevity.
- ◆ **Langya Ancient City** - The scenic area is designed to showcase the grandeur of Langya, creating a time-traveling city. Visitors can enjoy live performances, explore the history of Langya, experience interactive fun, taste Shandong cuisine, and shop for local cultural products. Langya is no longer just an ancient culture; it is an immersive experience.

QUFU

- ◆ **Nishan Sacred Land** - Nishan is the birthplace of Confucius, who was named Zhongni. Nishan became one of the significant Chinese culture due to Confucius' teachings and his role in shaping Chinese thought. Luyuan Village, where Confucius' father lived; Yanmuzhuang, the hometown of Confucius' mother; and the Fuzidong Cave, where Confucius was born. These landmarks in Nishan created a unique sacred landscape in Chinese culture, symbolizing the holy father, holy mother, and the sage, and thus the name "Nishan Sacred Land" was established.

TAI'AN

- ◆ **Mount Tai** - Known as the highest of China's Five Great Mountains, Mount Tai was also historically known as Daishan or Daizong. According to ancient Chinese historical records, Mount Tai is one of the principal places where the emperor would carry out the sacrifices to pay homage to Feng and Shan sacrifices respectively.

WEIFANG

- ◆ **Yangjiabu Folk Custom Grand View Garden** - Yangjiabu is one of the top three painting markets in China. The Yangjiabu Folk Art Grand View Garden is built on the site of the ancient Ming and Qing village. The scenic area covering 350 acres and features four major folk art display zones: Heritage Culture, Ancient Village Culture, Folk Art Ancient Street, and Live Performances. There are a total of 36 scenic spots within the area, offering a rich cultural and artistic experience.



✓ 7 Breakfasts / 6 Lunches / 4 Dinners

- ★ Chao Tian Pot
- ★ Langya Feast
- ★ Korean Cuisine
- ★ Mount Tai Sanmei Feast
- ★ Shandong Fish Dumplings Cuisine

- ★ Linyi Fried Chicken Cuisine
- ★ Buffet Hot Pot



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Linyi Holiday Inn Express Hotel or Similar Class x1 Night
- ✓ Tai'an Holiday Inn Express Hotel or Similar Class x1 Night
- ✓ La Quinta by Wyndham Weifang South Hotel or Similar Class x1 Night
- ✓ Qingdao DoubleTree by Hilton Hotel or Similar Class x2 Nights
- ✓ Qingdao Ramada by Wyndham Hotel or Similar Class x1 Night

Optional Tour: Langya Ancient City "Langya" National Show Performance + Qingdao 81st Floor 369m Haifan View&Art City Sightseeing Hall (Include Soft Drink) + Yacht Sailing & Sightseeing On The Sea [RMB 500/ Pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 青岛 QINGDAO ·



货币 Currency 	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	中国 : +86 China : +86
电压 Voltage 	电压 - 220伏特 Voltage - almost always 220 V	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 25°C ~ 3°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C ~ 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 3°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C ~ 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>B787</p>		

Departure Date: 出发日期 :	<input type="text"/>	Flight : 航班行程 :	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费 :	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费 :	<input type="text"/>
Tipping: 小费 :	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费 :	<input type="text"/>
Visa: 签证 :	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险 :	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: